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Till medlemmarna i Ale Golfklubb  

 

Inför Ale GK:s årsmöte den 22 november 2022 bifogas följande handlingar:  

• Förslag till föredragningslista 

• Verksamhetsberättelser för 2022 och verksamhetsplaner 2023 

• Ekonomisk årsberättelse 2022 

• Revisorernas berättelse och förslag till ansvarsfrihet för styrelsen 

• Styrelsens förslag till avgifter för 2023 

• Budgetförslag 2023 

• Valberedningens förslag 

• Propositioner 

• Motioner 

 

Välkommen att anmäla dig till vårt möte. 

 

Styrelsen Ale Golfklubb 
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Kallelse till Årsmöte 

 
Medlemmarna i Ale Golfklubb kallas härmed till ordinarie årsmöte tisdagen den 22 november 2022 kl. 

18.  

Komplett material finns att hämta på kansliet eller på vår webbsida: www.alegk.se.  Materialet ligger 

under KLUBBEN – MEDLEMSINFORMATION – ÅRSMÖTESHANDLINGAR.  

 

Förslag till föredragningslista 

1. Årsmötets öppnande 

2. Fastställande av röstlängd för mötet.  

3. Fråga om mötet har utlysts på rätt sätt 

4. Fastställande av föredragningslista 

5. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

6. Val av två protokolljusterare, tillika rösträknare, som jämte ordföranden ska justera 

mötesprotokollet  

7. Styrelsens redovisning 

a. Verksamhetsberättelse för senaste verksamhetsåret 

b. Årsredovisning (resultat- och balansräkning) för senaste räkenskapsåret 

8. Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under det senaste verksamhets- och 

räkenskapsåret 

9. Fastställande av resultat- och balansräkning samt disposition av överskott respektive 

underskott i enlighet med balansräkningen 

10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen avser 

11. Fastställande av avgifter för kommande verksamhetsåret 

12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för det kommande verksamhets- och 

räkenskapsåret 

13. Fastställande av antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen  

14. Val av 

a. Klubbens ordförande, tillika ordförande i styrelsen, för en tid av ett (1) år  

b. Halva antalet övriga ordinarie ledamöter i styrelsen för en tid av två (2) år 

c. Suppleanter i styrelsen med för dem fastställd turordning för en tid av ett (1) år 

d. Val av två revisorer för en tid av ett (1) år. I detta val får styrelsens ledamöter inte 

delta. 

e. Tre ledamöter i valberedningen för en tid av ett (1) år, av vilken en ska utses till 

ordförande 

f. Ombud till GDF-möte 

15. Behandling av förslag som väckts av styrelsen och i rätt tid inkomna motioner 

16. Information och förslag till fortsatt utredning beträffande ombyggnation av Nya Klubbhuset 

17. Övriga frågor 

18. Årsmötet avslutas 

 

Beslut om stadgeändring eller i fråga av större ekonomisk betydelse för klubben eller medlemmarna 

får fattas endast om ärendet angivits i kallelsen till mötet 

http://www.alegk.se/
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Verksamhetsberättelser 2022 

Ale GK  

Verksamhetsberättelse styrelsen 

Redan under vårt första möte i den nya styrelsen startade vi arbetet med att göra upp en plan för 

verksamhetsåret, samt att tydliggöra rollerna för var och en. Förra årets turbulens medförde ett större 

medlemstapp än normalt och vi har succesivt fått anpassa verksamheten därefter. Klubbens ekonomi 

har varit vår högsta prioritet under året.  

Att administrera en golfklubb är en mångfacetterad uppgift, nedan ett axplock av det vi jobbat med 

under året. 

• Rekryterat personal 

• Infört månadslön med schemaläggning för våra anställda 

• Samtlig personal har gått HLR utbildning 

• Skapat policys och riktlinjer där vi säkerhetsställer hur vi arbetar och varför 

• Förbättrat vår IT-infrastruktur med ett nytt trådlöst nätverk, samt dokumenterat densamma 

• Säkerställt dokumenthantering via behörighetsstyrning 

• Skåp med kod för våra golfbilar 

• Regelbundna möten mellan tävlingsledning och banchef 

• Sett över kostnader gällande vår husbilsparkering. 

• Infört klipptåg efter önskemål från såväl personal som medlemmar 

• Rekryterat krögare till restaurangen 

• Generell översyn av information i stort och smått  

Medlemmar i fokus 

Våra medlemmar är klubben. Att våra befintliga medlemmar ska trivas och stanna kvar hos oss är 

naturligtvis mycket viktigt. Här har kommittéerna en stor roll. Styrelsen har haft frekventa möten med 

dem för att tillsammans skapa bra förutsättningar. Kontakta oss gärna med förslag till förbättringar och 

var inte rädd för att engagera dig själv. Det är kraften hos många som gör skillnad.   

Alla klubbar har medlemsomsättning och det är därför mycket viktig att ständigt fylla på med nya 

medlemmar. Vi har en tydlig linje gällande välkomstbrev till alla nya medlemmar, infoträffar, 

fadderverksamhet, mm. Vår PRO Jessica informerar dem om våra kommittéer och försöker få ut våra 

nya där. Jessica har även haft många gruppträningar, nybörjarkurser, Prova på golf som också 

bidragit till att öka glädjen och gemenskapen.    

Många av våra medlemmar gör i det tysta ett fantastiskt arbete för vår klubb. De jobbar i våra 

kommittéer, med information och mycket annat. Flera av våra medlemmar arbetar regelbundet med 

allehanda uppgifter på och kring vår bana. En stor del av arbetet med våra byggnader görs på frivillig 

basis. Ett STORT tack till er alla!  

Banan  

Vår bana är det viktigaste vi har. Vi har en aktiv bankommitté som tillsammans med vår banchef och 

hans medarbetare jobbar för att ständigt utveckla banan. De har även fått idéer från våra medlemmar 

som kommit in via bland annat förslagslådan. Hål 15 har varit årets stora projekt och det ska göras 

klart enligt plan. Se bankommitténs verksamhetsberättelse. 

Träning 

Vår kontrakterade PRO Christel Ädel kom sent in med önskemål om att bryta sitt gällande kontrakt 

med Ale GK. Styrelsen rekryterade då en ny PRO (Jessica Wallström) som blivit mycket uppskattad 

av såväl juniorer som seniorer. Jessica och styrelsen har frekventa avstämningar där vi ser att 

gruppträningarna, som har många anmälda, går bra och är varierande. Nästa år kommer Jessica 

endast arbeta på Ale Golfklubb vilket möjliggör ännu fler träningsmöjligheter och tid för fler 

träningstillfällen samt mer tid för våra juniorer. 
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Kansli 

Har under året bemannats av kansli ansvarig och säsongspersonal. Vi har fått mycket positiva 

omdömen av våra gäster för såväl generösa öppettider samt vänligt och positivt bemötande. 

Organisation 

Frekventa möten med våra kommittéer, banchef och tävlingsledning. Avstämningar med vår PRO och 

veckomöten med personalen. Skapat riktlinjer och policys för anställda, haft medarbetarsamtal och 

arbetat för att förbättra arbetsmiljön.  

Kommunikation 

Vi kanaliserar all vår information via vår hemsida, nyhetsbrev, sociala medier, samt vanliga 

informationsmejl. Försöker skapa en god kommunikation mellan våra kommittéer, restaurang, 

styrelsen och banpersonal.  

 

Bankommittén  

Först och främst vill vi tacka vår banpersonal för ett fantastiskt arbete med banan. Tack vare er så har 

vi en av göteborgsregionens finaste banor. Vi vill även passa på att tacka alla ideellt arbetande 

medlemmar som gör en hel del jobb som banpersonalen inte hinner med. Inga namn nämnda men ni 

är guld värda för vår klubb.  

Utifrån verksamhetsplanen så har vi utfört en hel del. Bland annat så har vi planterat nya buskar, 

trimmat gräs och placerat ett andhus på ön (hål 2), införskaffat nya fontäner, hjälpt den biologiska 

mångfalden och anlagt en ängsmark, haft medlemstävlingar på banan och på Facebook, spelat in 

filmer, haft medlemsdag, placerat ut QR-koder på banan, visat upp vår verksamhet på våra sociala 

kanaler samt haft kampanjen ”Hela krattan i bunkern”. Sist men inte minst så har vi lagt extra fokus på 

våra utslagsplatser. Genom daglig skötsel, bättre planering av tee-kulornas placering samt kontinuerlig 

ifyllnad av torvmärken så har standarden förbättrats betydligt och majoriteten av våra teer är numera 

riktigt fina. Vi är medvetna om att vissa teer fortfarande är slitna vilket beror på att de är för små och 

på så vis blir slitaget för stort. Därför har vi som mål inför framtiden att göra utslagsplatserna större.  

På grund av ekonomin i klubben så har vi inte utfört alla våra uppställda mål. Exempelvis har vi fått 

skjuta på föreläsningskvällar och nya tee-kulor. 

Det stora arbetet har varit att anlägga fem nya teer samt stamdränerat hål 15 och 16. Utslagsplatserna 

är ritade av Pontus Leijon från ReGolf Design. Arbetet utfördes av banpersonalen tillsammans med 

Göran Tilly som skötte grävningen på ett utomordentligt sätt. De nya teerna är betydligt större vilket 

gör att torvmärken hinner läka, Vinkeln till hålet är bättre och gärdesgården längst med hålet blir mer 

synlig. Sammanfattningsvis blir det ett betydligt bättre golfhål än vad det var innan. Samarbetet med 

Pontus Leijon har därefter fortsatt då han även ritat förslag hur vi kan få hål 12, 13 och 14 bättre, 

säkrare och snabbare.  

Bankommitténs medlemmar: Christian Palmkvist (ordf), Anders Eriksson, Mi Ekestig, Jari 
Försti, Robert W Westlund 

 

Regel och handicapkommittén  

Detta har vi gjort i 2022 

● Två regel vandringar 

● Tävlingsledarutbildning 

Regel och handicapkommitténs medlemmar: Peter Eliasson (ordf), Eva Eliasson 
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Tävlingskommittén  

Genomfört i år: 

• Tillsammans med vår distriktsdomare Peter Eliasson anordnade vi en tävlingsledarutbildning 
innan säsongen startade 

• Vi har arrangerat 31 tävlingar, av dessa var det 9 seriespel 

• På tävlingarna har vi haft god hjälp av 20 olika tävlingsledare och c:a 35 funktionärer. 

• Totalt har vi haft 1307 starter på våra tävlingar  

• Vi hade golfvecka vecka 29 

• De tävlingar som lockade flest deltagare var Golfhäftet Trophy och JSS Masters. 
 

Tävlingskommitténs medlemmar: Eva Eliasson (ordf), Jan Knutsson 

 

Sponsorkommittén  

Sponsor kommittén har bestått av klubbens medlemmar Thomas Klein, Ingvar Masser, Berndt 

Schmeikal. 

Under året har antalet sponsorer minskat jämfört med 2021 vilket har inneburit ett tapp av intäkter 

(brutto). Vi har återupptagit samarbetet beträffande vår korthålsbana med Swedbank efter det som 

hände 2021. Våra golfbilar har varit sponsrade på samma sätt under 2022 som under 2021. Inför 

säsongen 2022 startade vi med 31 sponsorer (en klar minskning och där c:a 50% av de som lämnat 

sponsorrollen kan härledas till turbulensen 2021). Under året har vi dock fått ett antal nya sponsorer 

(37 sponsorer per den 22’a september).  

Vi har även fortsatt vårt samarbete med kommunens största livsmedelshandlare, Stendahls Bil och 

Svenska Spel vilket har genererat goda intäkter under 2022.  

Vi har i linje med vår verksamhetsplan för 2022 bidragit till sponsrade prisbord till årets tävlingar. 

Genom sponsring och ideellt arbete har: 

• Gräsklippning av robotgräsklippare i slänten ned till hål 10 samt ytan upp mot gamla tee 62 på 

hål 10 samt runt gamla putting greenen. 

Ett antal företagsgolf events har genomförts med våra sponsorer på Ale GK vilket har varit uppskattat 

Årets sponsor resa blev lite annorlunda då intresset från sponsorerna var svalt. Vi tog med de som 

anmält sig (6 personer) och besökte Kobergs Golfklubb. Vi startade med gemensam lunch och 

därefter en trevlig runda på en bana som visade sig från sin bästa sida. Vi hoppas på bättre intresse 

för denna aktivitet 2023. 

 

Juniorkommittén  

Året 2022 har Ale golfklubbs juniorkommitté fokuserat på att fortsätta att bygga på glädjen med att 

spela golf samt att hitta nya vänner i golfvärlden. 

Säsongen inleddes i vanlig ordning med att kommittén höll ett uppstartsmöte för att synka ihop årets 

övningar och få ut skrivelser om anmälningar till juniorträning. Året 2022 blev efter detta hastigt 

förändrat eftersom vår pro Christer Ädel hastigt lämnat klubben. Som en skänk från ovan hittades den 

fantastiska Jessica Wallström som tog platsen som ny pro och planeringen för året kunde komma 

igång på riktigt. Jessica hade tyvärr lite fler åtaganden än att bara vara på Ale golfklubb så vi fick 

minska mängden träningar som planerats till att endast kunna erbjuda 1(ett) träningstillfälle i veckan 

per träningsgrupp.  



6 
 

De nya förutsättningarna gjorde att det blev 3 träningsgrupper som fick 1 timme var på tisdagar 17:00-

20:00 samt 3 träningsgrupper på torsdagar 1 timme var 17:00-20:00. tisdagar blev dagen då våra nya 

yngsta golfare tränade. Torsdagar blev dagen för de lite äldre juniorerna som var 12–21 år gamla. 

Säsongens första aktiviteter var även i år att vi träffades på korthålsbanan och spelade golf, grillade 

korv och hade besök av bland annat spelare från H22 även i år som hjälpte till med tips till juniorerna.  

Juniorträningarna började i år vecka 17 och fortlöpte under våren. Parallellt anordnades tävlingsdagar 

och speldagar på fredagar varannan vecka så juniorerna fick tävla mot varandra på vår fina bana. 

Priser delades ut och olika spelformer provades. Några spelformer föll bättre ut än andra. Alla tilltänkta 

tävlingstillfällen blev tyvärr av olika anledningar inte av detta år heller och erfarenheten säger nu att vi 

behöver fokusera lite på andra delar av juniorverksamheten i stället. Idéer har bollats med Jessica om 

att försöka vara på vår fina bana mer under separata träningar, så banan blir en del i träningen. 

Mitt i sommaren, vecka 24 och 25 anordnades en golfskola där juniorerna fick träna och spela med 

Jessica och Patrik i 4 dagar och mat tillagades av restaurangen till alla. Vi hade även hjälp av våra lite 

äldre juniorer under de dagar de yngsta var på plats på golfskolan. Detta var otroligt lyckat. Inte långt 

där efter var det dags för vårt sommaruppehåll som även denna gång var 3 veckor. 

Även i år har många av juniorerna tagit sig ut och tävlat utanför klubben i olika former. Vi har fortsatt 

vårt samarbete med Backa Säteri Golf och juniorerna har spelat vår gemensamma tävling Ale Junior 

Tour. Deltävlingarna spelades i år fördelat lika mellan oss och finalen gick åter på Ale GK. En av 

klasserna gick till särspel så spänningen gick att ta på när det fick avgöras på vårt eget unika hål 10. 

Några juniorer har även spelat Göteborg Rookie Tour.  

Säsongen avslutades med golfläger i vanlig ordning helgen vecka 33 även om själva juniorträningen 

fortsatte till vecka 37. 2 heldagar med golfträning med vår Pro, spel på banan, mat i restaurangen och 

mycket skratt och gott häng. Tack Lisbeth och Lennart för all hjälp med mat, grill, frukost och alt 

fixande runt detta. Vi ser redan fram emot 2023 med nya möjligheter, mer träning och förhoppningsvis 

fler juniorer. 

Juniorkommitténs medlemmar: Patrik Björk, Christer Möller, Ove Karlén, Niklas Hjelström, 
Mattias Svensson 
 

Damkommittén  

Säsongen 2022 startade vi den 28 april och avslutades 17 september och det blev totalt 14 torsdags 
omgångar.   
 
Vår målsättning har i år varit att locka damer med en härlig spridning i både ålder och hcp. Av våra 
deltagare är det många som återkommer år efter år, glädjande är att vi har haft 2–3 nya spelare vid 
enstaka tävlingar, tyvärr ser vi ingen betydande ökning med spelare i år totalt sett. 

Nytt för i år är att vi arrangerat en inbjudningstävling med Backa Säteri den 26 maj vi spelade 

lag/bästboll, 9 hål, den 23 augusti var det returmöte i Nödinge. Vi i kommittén uppfattar att det var ett 

trevligt arrangemang. 

I år har vi även lyckats genomföra Ladies Invitation med 30 deltagare, de som gjorde det hela möjligt 

var, med ett fint jobb av Eva Eliasson, Monika Karlsson och Eva Hermansson. 

Vi har fortsatt vårt sätt att räkna samman poäng i tävlingen Kungsgårdens Drottning då vi tagit hjälp av 

GIT-systemet och registrerat alla spel i tabellen ”Order of Merit”. Detta har gjort kommitténs arbete 

betydligt enklare.  

För att öka informationen om damkommitténs arbete har vi försökt att bli bättre på att skriva om våra 

aktiviteter på klubbens hemsida, under fliken Damkommittén och på sociala medier. Ett arbete som 

kommer att fortsätta under kommande säsong och där vi också hoppas få inlägg och bilder från våra 

deltagare.  
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Tidigare i höstas fick vi tyvärr meddelande från vår ledamot Tina Asplund att hon kommer att lämna 

kommittén till nästa år. Tina har haft som huvuduppgift att lotta våra torsdagstävlingar i GIT:en samt 

enastående bidrag till att vår kommitté har fungerat, med sitt glada och lätta sätt. Vi andra har också 

aviserat att vi vill avsluta vårt arbete i kommittén och därför behöver hjälp med att hitta nya personer 

som kan ”skugga” oss som är kvar under 2023 för att sedan ta över. 

Genomfört:  

• Damkommittén har haft 4 möten.   

• Under säsongen har vi haft 14 speltillfällen. Under vecka 28–30 hade vi speluppehåll. 

• I snitt har vi varit 11 deltagare per tillfälle. En liten ökning med 2 spelare från förra säsongen.  

• Även i år har vi spelat Freja-slaget, en matchstege som spelas under hela säsongen. Freja-

vinnare i år blev Yvonne Lindström.  

• Kungsgårdens Drottning, tävlingen där man samlar poäng under säsongen och sedan spelar 

om segern i samband med höstavslutningen, är genomförd. Vinnare i år blev Helene Björk.  

• Tyvärr kunde vi inte genomföra Aleheim Cup då vi saknade spelare, men vi hoppas kunna ha 

tävlingen 2023. 

• Inbjudningstävlingar med Backa Säteri. 

• Ladies Invitation. 

• Genomfört höstavslutning tillsammans med herrgolfen. En golfdag som uppskattas mycket av 

både herrar och damer.  

Damkommittén har bestått av Tina Asplund, Helene Björk (ordf), Lena Frössling och Pernilla Carlsson 

 

Herrkommittén  

Det vi har gjort i år är att vi har förenklat Herrgolfen med singelspel varje vecka så folk skall veta vad 

som gäller och skapa tydlighet. Vi har också behållit våra tre lottade bollar för att skapa utrymme för 

nya och äldre deltagare som saknar spelpartner. Vi har inte gjort några förändringar kring betalning 

och mycket hålls intakt. Vi anser att vi nått en nivå av enkelhet och tydlighet för våra deltagare.  

Vi har inga större förändringar inför nästkommande år då vi genomför mycket av de ändringar vi velat 

förekommande år med utökad speltid, lottade bollar osv.  

Nästa steg skulle vara att öka gemenskapen genom olika aktiviteter men med den uppsättning av 

kommittén vi har just nu är inte detta aktuellt pga tidsåtkomst. Vi välkomnar gärna nya medlemmar 

inom kommittén som vill driva dessa typer av förändringar  

Herrkommitténs medlemmar: Martin Wingård (ordf), Andreas Blomgren, Oskar Henriksson  

 

Seniorkommittén  

Vårt mål är att arrangera tävlingar som är trivsamma för en bred grupp av våra seniora medlemmar. 

Att vi har haft deltagare från 59–90 år, med handicap från 5–46, tar vi som intäkt på att vi har varit 

framgångsrika i detta. Skönt att återigen kunna genomföra en säsong utan pandemirestriktioner. Som 

vanligt har vi varit ganska många deltagare på våra tävlingar, men efter många år av stigande 

deltagarsiffror kan vi konstatera en viss avmattning av intresset för vår seniorgolf. Kärntruppen har 

dock, som vanligt, varit flitiga och många har varit med mer eller mindre varje gång. Vi har haft glädjen 

att hälsa Anders Gillgren och Bengt Claesson välkomna i kommittén. Ett nytt grepp med ett 

supportgäng på 18 personer som, två och två, hjälp till vid ett tillfälle var, har underlättat mycket för 

kommitténs medlemmar.     

 
Genomfört: 

• 18 tävlingar arrangerades under årets säsong 
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• En fick tyvärr avbrytas pga. för mycket regn på greenerna  

• 138 medlemmar har deltagit vid minst ett tillfälle, 42 damer och 98 herrar  

• Vi har haft glädjen att hälsa 32 nya eller nygamla seniorgolfare välkomna 

• I snitt var vi 71 deltagare per tävling  

• Som flest var vi 98 deltagare 

• Vi har haft utbyten med Gullbringa, Stenungssund och Lysegården 

• Höstresan gick i år till Lyckornas GK i Ljungskile 

• I vår totaltävling, Ale seniortour, som löper över hela säsongen segrade Mona-Lisa Wassvik 

och Lars Fridolfsson. De kan nu titulera sig årets seniorgolfare på dam- respektive herrsidan 

• Vår PRO Jessica har arrangerat gruppträning för seniorer 

 

Seniorkommittén har bestått av: Anders Gillgren, Bengt Claesson, Monika & Sven Karlsson, Jan-Erik 

Bäckström och Bertil Hansson (ordf) 

 

 

Golfmixen  

Detta har vi gjort i år  

• Vi startade säsongen söndagen den 24 april med en runda på korthålsbanan och med 

efterföljande fika på grillplatsen.  

• Under säsongen har vi träffats på måndagskvällar och torsdagsförmiddagar, våren 25/4 - 23/6 

samt hösten 1/8 - 22/9. Med undantag för ett par röda dagar. 

• Tyvärr har vi inte varit så många på våra träffar, mellan 3 och 13 deltagare, på respektive 

dagar. Våra försök att locka nybörjare och även “gamla” spelare har inte varit jättelätt.  Någon 

ny och några “gamla” har dock anslutit. Vi skickade ut ett mejl till ett 20-tal damer, både nya 

och mindre aktiva, från en lista vi fick från Anne. Tyvärr fick vi inget gensvar på det, Vi 

efterfrågade även en lista på herrar 

• I början av september var vi 8 personer som åkte till Ekarnas GK, som en rolig utflykt till en av 

våra samarbetsklubbar. Det var trevligt och alla var glada och nöjda, vi hade fint väder och 

fikade på hembakt äpplekaka! 

• Det var planerat en avslutning med en 9-håls scramble runda och fika den 25/9, men av olika 

anledningar ändrades den till en lättare avslutning på korthålsbanan. 

Golfmixens medlemmar: Jessica Johansson (ordf), Lillemor Prambrant, Karin Johansson, 

Gerd Svensson, Dennis Timm, Einar Wilhelmsson 
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Ekonomisk årsberättelse för 2022  
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Ale Golfklubb – Årsredovisning  
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Revisionsberättelse  
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Verksamhetsplaner för 2023 
 

Ale GK  

Planer och mål: 
Nästa år förväntas bli ett ekonomiskt tufft år för alla golfklubbar. Priser på el, diesel och 

förbrukningsmaterial för banskötsel har redan skjutit i höjden. Styrelsen föreslår en ca. 5% höjning på 

flera av våra medlemskapstyper. Det kompenserar inte för de extra kostnader som vi står inför. Vi 

kommer därför att vända på alla stenar vi har och aktivt se över våra utgifter. Det gäller att spara där 

det påverkar minst. Vi behöver också vara kreativa i vår strävan att öka våra intäkter på ett klokt sätt, 

samt att aktivt marknadsföra vår klubb. Vi i styrelsen, tillsammans med vår personal, kommer att göra 

vårt yttersta för att 2023 ska bli ett bra år. Det är kraften hos många som gör skillnad, vi kan alla vara 

goda ambassadörer för vår klubb och informera vänner och bekanta om vilken fin klubb vi har 

förmånen att vara medlemmar i. Vi har en bana och en miljö som slår det mesta.   

Allmänt 

• Att vara en attraktiv anläggning för medlemmar och gäster 

• Att vara en klubb för alla oavsett kön, ålder och spelskicklighet 

• Att ha hög trovärdighet och hålla det vi lovar 

• Att leverera kvalitet i allt vi gör 

• Att verka för att öka antalet ideellt arbetande medlemmar. Klubben drivs till stor del av ideella 
krafter. Man kan jobba i kommittéerna, i insatsgruppen, med information och mycket annat. 
Ideellt arbete ger mycket tillbaka och är ett bra sätt för dig att påverka din klubb.  
 

Medlemmar 

• Att vara en klubb där medlemmarna trivs och vill stanna 

• Att ha en aktiv kommittéverksamhet som bidrar till ökad trivsel och gemenskap 

• Att arbeta aktivt för att öka antalet nya medlemmar  

• Att utöka vår fadderverksamhet 

• Att erbjuda anpassad träningsverksamhet till våra medlemmar 
 

Information & kommunikation 

• Att vara en öppen och transparent klubb 

• Att vara aktiva på sociala medier och hemsida 

• Att fortsätta med vår månatliga medlemsinformation 

• Att förbättra vår interna kommunikation mellan – styrelse – personal – kommittéer 
 

Anläggning & personal 

• Att vara en trivsam och välskött anläggning 

• Att fortsatt leverera hög kvalité på banan 

• Att fortsätt utveckla banan i den mån budgeten tillåter 

• Att skapa bra och realistiska förutsättningar för vår personal. För klubben som arbetsgivare är 
olika typer av arbetsgivar- och arbetsmiljöfrågor viktiga. Vi vill ha en delaktig personal som 
arbetar kontinuerligt med arbetsmiljö och kompetensutveckling 

• Att fortsätt att utreda möjligheten till boende på klubben 
 

Avslutningsvis så ser vi fram emot att utveckla klubben vidare som en trivsam klubb med en utav väst 

Sveriges finaste banor 
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Bankommittén  

Planer och mål: 

• Anlägga två greenbunkrar samt avrinningsyta på hål 15 

• Nya och större utslagsplatser på hål 14 

• Påfyllnad av bunkersand 

• Kampanj ”Hela krattan i bunkern” samt ”Plocka Peggar” 

• Nya tee-kulor 

• Broderade flaggor 

• Plantera buskar 

• Ny ängsmark 

• Tävlingar och kampanjer 

• Uppmuntra till ideellt arbete 

• Vara synliga på våra sociala kanaler 

• Fortsatt arbete och planering med hål 12, 13 och 14 

Bankommitténs medlemmar: Christian Palmkvist (ordf), Anders Eriksson, Mi Ekestig, Jari 
Försti, Robert W Westlund 

 

Regel och handicapkommittén  

Planer och mål: 

• Regel vandringar 

• Tävlingsledarutbildning 
 

 
Tävlingskommittén  

Planer och mål: 
Planen är att erbjuda varierande spelformer och en blandning av singel, par och lagtävlingar. 

• Målet är att behålla och allra helst öka antalet deltagare på våra tävlingar 

Kommitténs medlemmar: Vi behöver vara fler i tävlingskommittén. Vi vill gärna ha en variation i ålder 
och hcp för att på så sätt fånga upp många olika synpunkter och tankar. 
 
 

Sponsorkommittén  

Vår ambition är att nå 40 sponsorer och därmed öka sponsor och reklamintäkter. Vi är medvetna om 

att detta kan bli svårt med tanke på det allmänna ekonomiska läget (ett antal sponsorer har redan 

flaggat för att inte vara med 2023). 

Målsättning 2023: 

• Fortsatt gott samarbete med tävlingskommittén beträffande sponsrade prisbord 

• Arbeta för att behålla befintlig reklam på klubben (på golfbilar, parkeringen, rangen, 

husvagnsparkeringen, hemsidan, etc.) 

• Bjuda våra sponsorer på en hemlig resa  

• Samarbete med bankommittén för att se vilka banprojekt som skulle kunna finansieras via 

sponsring 

• Jobba för att få in nya sponsorer 

• Ordna sponsorer event på Ale GK som inkluderar spel och förtäring 
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Juniorkommittén  

Planer och mål: 

• Få in träning på banan mer naturligt ihop med Jessica (träningstid behövs) 

• Få fler juniorer att uppskatta tävling 

• Spela en (1) tävling med annan kommitté eller föräldrar 

• Dra ner på antalet aktiviteter som inte är så populära och lägga mer tid på de som är mest 
uppskattade. 

• Nytt digitalt verktyg för träningsplanering och kommunikation med juniorerna/föräldrar. Här 
kommer även LOK-stöd hanteras (kommer förslag till styrelsen). 

• Utöka kommittén med någon eller några nya medlemmar 

Kommitténs medlemmar: (det vi vet om bemanningen nästa år) 
Patrik kommer sitta kvar ihop med Mattias och arbetet med att få till en ny kommitté har påbörjats. Vi 
hade möte den 3/10 och 3 intressenter dök upp. Känslan var att i alla fall 2 av dessa 3 kommer in som 
nya medlemmar och arbetet med att hytta ytterligare någon eller 2 fortsätter. 

 

Damkommittén  

Vi vill locka damer i alla åldrar och alla hcp-grupper att utvecklas som golfspelare och samtidigt ge alla 

en chans att träffa nya bekantskaper som delar vårt gemensamma intresse för golfen. Vi kommer att 

ordna tävlingar under hela säsongen och också ansvara för vårens uppstart och höstens 

avslutningsträffar, den senare tillsammans med Herrgolfen.  

För att öka kunskapen och kännedom om kommittén arbete och aktiviteter ska vi fortsätta med 

information på vår hemsida och på sociala medier.  

Vad gör vi för att förbättra oss: 

• Vi fortsätter jobba för att ha tävlingar hela säsongen 

• Införa bättre samarbete med golfmixen och introducera nybörjare.  

• Engagera fler damer för att arbeta i våra aktiviteter  

• Fortsätta genomföra Freja, Kungsgårdens Drottning och Ladies Invitation.  

• Återinföra Aleheim Cup.  

• Inbjudningstävling med Backa Säteri 
 
Inför säsongen 2023 kommer Damkommittén består av 
Helene Björk, Pernilla Carlsson och Lena Frössling. 
 
Vi vill rikta ett stort och varmt tack till Tina Asplund som varit i kommittén under ett flertal år.  
 

 

Herrkommittén  

Vi fortsätter med samma framgångskoncept som under 2022.  
Vi ser gärna ytterligare medlemmar i kommittén. 
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Seniorkommittén  

Seniorkommittén ska arrangera aktiviteter som bidrar till ökad trivsel och gemenskap för klubbens 

seniorer (55+). Lågt eller högt handicap ska inte spela någon roll, utan målet är att lägga upp 

tävlingarna så att de blir trivsamma för alla deltagare. Vår önskan är att tisdagens seniorgolf ska vara 

något att se fram emot för Ales seniorer. Vi i kommittén lovar att göra vårt bästa för att lyckas med 

detta, men som alltid är det gästerna som gör festen!        

 

Seniorgolfen kommer som vanligt att arrangeras under maj, juni, augusti och september. Några stora 

förändringar av upplägget kommer troligen inte att ske. Vår förhoppning är att vi ska vända den 

nedåtgående trenden och öka antalet deltagare på våra tävlingar igen.  

 

2023 års seniorkommitté: Anders Gillgren, Bengt Claesson, Monika & Sven Karlsson, Jan-Erik 

Bäckström och Bertil Hansson fortsätter.  

Flera av kommitténs medlemmar har varit med mycket länge. Vi behöver ”föryngra” och rulla in nya 

krafter framöver. Är du 70- och vill göra något för Ales seniorer så hör gärna av dig. 

Vårt mål är att, likt 2022, bemanna en supportgrupp som hjälper till vid enskilda tävlingar.  

 

 

Golfmixen  

Planer och mål: 

• Vårt mål är att fortsätta vara en mötesplats för alla medlemmar i klubben, både herrar och 
damer, unga som gamla. Vi vill försöka få nybörjare som just tagit sitt gröna kort att “våga” 
komma till oss. Därför planerar vi att träffa nybörjargrupper för att presentera oss.   

• Om vädret tillåter tänkte vi ha en uppstartsträff på korthålsbanan 23/4.  

• Sedan fortsätter vi att träffas på måndagar 24/4 - 19/6 kl. 17.30 och torsdagar 27/4 - 22/6 kl. 

11.00 

• Avslutningen blir återigen på korthålsbanan den 17/9.   

• Utan förbokning hoppas vi att fler spontant kommer och spelar med oss. Vi ska försöka 

skicka ut fler påminnelser inför säsongen och även när vi börjar igen efter sommaruppehållet. 

• Vi planerar inte någon gemensam resa till någon annan klubb i år då det inte var så många 

intresserade förra säsongen.  

• Alla i kommittén fortsätter, så vi kan hjälpas åt att locka spelare och få alla att känna sig 

välkomna! 
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Styrelsens förslag till avgifter för 2023  

 

Medlemskap  

Medlemskapstyp Medlemsavgift Spelavgift inkl. 6% moms Totalt Höjning 

Senior 1.225 kr 5.675 kr 6.900 kr 300 kr 

Junior 5–10 600 kr  600 kr  

Junior 10–12 1.000 kr   1.000 kr  

Junior 13–15 1.225 kr 375 kr 1.600 kr  

Junior 16–21  1.225 kr 1.375 kr 2.600 kr  

Vardagsmedlem senior, 

kan nytecknas 

1.225 kr 4.275 kr 5.500 kr 300 kr 

Greenfee medlem 1.225 kr 875 kr 2.100 kr  

Greenfee medlem extra 1.225 kr 2.875 kr  4.100 kr  

Studerande CSN kort 1.225 kr 2.375 kr 3.600 kr  

Familjeavgift 2.450 kr 11.650 kr 14.100 kr 600 kr 

Småbarnsmedlemskap 1.225 kr 5.675 kr 6.900 kr 300 kr 

Säsongsabonnemang 1.225 kr 4.070 kr 5.295 kr 300 kr 

Passiv 475 kr  475 kr  

 

Golfbilar och tävlingsavgifter 

Golfbil egna medlemmar 400 kr och 200 kr med läkarintyg 

Golfbil gäster 450 kr och 300 med läkarintyg 

Golfbil 10 kort  3.500 kr och 1.500 kr med läkarintyg 

Golfbil årsabonnemang 6.000 kr och 5.000 med läkarintyg 

Tävlingsgreenfee / avgift  350 kr för greenfee och 150 kr i tävlingsavgift 

  

Drivingrange 

Pollett, 21 bollar  25 kr  

50 kort 500 kr 

200 kort 1.000 kr 

400 kort 1.500 kr  

Juniorkort 50 250 kr 
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ALE GOLFKLUBB/ALE GOLF AB  

Budget 2022-09-01 – 2023-08-31 
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Valberedningens förslag till styrelse för Ale Golfklubb  

 

Befintlig styrelse: 

Camilla Jensen Ordförande – vald på 1 år 

Pernilla Karlsson Ledamot – vald på 2 år 

Stefan Carlsson Ledamot – vald på 2 år 

Lennart Johansson Ledamot – 1 år kvar 

Sven Engdahl  Ledamot  - 1 år kvar  

 

Lillemor Prambratt Suppleant – vald på 1 år 

Martin Wingård Suppleant – vald på 1 år 

 

Valberedningens förslag till styrelse för 2023 

Ordförande 1 år 

Camilla Jensen  

Ordinarie ledamöter på 1 år 

Pernilla Karlsson (kvarstår) 

Stefan Carlsson (kvarstår) 

 

Ordinarie ledamöter på 2 år 

Sven Engdahl (omval) 

Anders Gillgren (nyval) 

 

Suppleanter på 1 år 

Lillemor Prambrant (omval) 

Martin Wingård (omval) 

Tim Touronen (nyval) 

 

Valberedningens förslag till revisioner för 2023 

Revisorer 1 år 

Sigvard Sundelid, ledamot 

Kicki Schmeikal, ledamot 

Björn Emegård, suppleant   

 

Valberedningen föreslår att årsmötet skall välja valberedning samt sammankallande för 

valberedningen för kommande år. 

 

Alvhem 2020-11-06 

Merja Forsäng  Svante Larson   
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Propositioner  
Inga 
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Motioner  

Motion om spelrättesbevisens vara eller icke vara 

 
Med anledning av förändrade tider och nya krav från befintliga och nya golfspelare vill vi lyfta frågan 

om att Ale GK har spelrätter (inskrivet i stadgarna §13). 

Bakgrund: 

Spelrätterna på Ale GK infördes 2008 - 2009 och anledning var att inte utsätta klubben för en risk av 

konkurs kopplad till den lågkonjunktur som rådde 2008. Innan spelrättesbevisens införande hade 

klubben skulder till alla seniora medlemmar som enligt stadgarna skulle återbetalas senast 1 år efter 

utträde. Med den situationen som rådde vid tillfället var risken att många skulle vilja sluta 

överhängande och klubben föreslog till årsmötet 2008 att samtliga lån skulle konverteras till spelrätter. 

Dessa spelrätter åsatts ett nominellt värde a 1000 SEK. Ale GK hade inget ekonomiskt intresse/krav i 

relation till dessa spelrätter utan detta var kopplat direkt till innehavaren. 

Aktuell situation: 

Idag har vi en situation på klubben där samtliga seniora medlemmar inte är innehavare av ett 

spelrättsbevis och enligt §13a och §13b är detta inte förenligt med klubbens stadgar. Enligt samma 

paragraf skulle vi också behöva hantera och ombesörja utgivande av nya spelrättsbevis för nya 

seniora medlemmar och de juniorer som går över till senior status. Detta innebär också enligt mitt sätt 

att se på problemet en liten hämsko till att enkelt kunna växa. Det kan konstateras att hanteringen av 

spelrättsbevis i Ale GK inte har hanterats enligt stadgarna under det senaste decenniet. Den aktuella 

situationen enligt ovan måste hanteras för att A) Ale GK skall följa gällande stadgar och B) Ale GK får 

kontroll på spelrättsbevisen i sin helhet.   

Till detta skall läggas att som ideell- och idrottsförening får vi inte hindra någon att vara medlem och 

det finns inget argument för att spelrättsbevis gör ett medlemskap mer attraktivt. Att hantera en 

medlems kö och ha ett maxantal medlemmar (seniorer + juniorer) är nog inte förenligt med de 

generella reglerna om rätten att gå med i en ideell idrottsförening. Efter kontroll med Svenska Golf 

Förbundets juridiska rådgivare finns det heller inget i klubbens eller förbundets stadgar som hindrar 

Ale GK att fatta ett ensidigt beslut om att avskaffa spelrättsbevisen. Att hävda att de skulle motsvara 

ett värde är heller inte tillämpligt då ett eventuellt värde bara kan uppstå om efterfrågan är högre än 

tillgången. Denna grundförutsättning är heller inte applicerbar då medlemmar har beviljats 

medlemskap utan att inneha eller införskaffa ett spelrättsbevis. 

Ale GK, som alla andra klubbar, har ett behov av att växa organiskt för att kunna driva och utveckla 

klubben/banan i enlighet med de riktlinjer som beslutas om på respektive årsmöte och av den 

anledningen tror jag att spelrättsbevis inte är en tillgång. Dagens och morgondagens golfare vill göra 

det enklare att bli medlem i en golfklubb. Att behöva hantera spelrättsbevis i ett medlemskap gör det 

inte enklare.   

Utöver det som sagts här ovan vill vi poängtera att användandet av spelrättsbevis nog inte kan ses 

som ett modernt sätt vad gäller medlemshantering och som dessutom lägger extra administrativa 

uppgifter till klubbens kansli vilket inte är vår avsikt.  

Med det sagt vill vi presentera följande förslag till Ale Golfklubbs årsmöte 2022.   

Förslag:  

Mot bakgrund av ovanstående föreslås att Ale GK med omedelbar verkan fattar det nödvändiga 

beslutet att avskaffa spelrättsbevis i Ale GK. Vid ett sådant beslut behöver också §13 skrivas om 

(bifogar förslag till omskrivning nedan). 

 

Thomas Klein   Margareta Miles 

Golf-ID: 530607–006  Golf-ID: 530701–006 
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Förslag till ny lydelse av §13 i Ale Golfklubbs stadgar 

13 § MEDLEMS RÄTTIGHETER OCH SKYLDIGHETER  

Medlem i Ale Golfklubb: har rätt att delta i sammankomster som anordnas för medlemmarna, har rätt 

till information om klubbens verksamhet, skall erhålla bevis (kvittens) efter fullgjord inbetalning av de 

avgifter som bestämts av årsmötet senast den 28 februari varje år, skall följa klubbens stadgar och de 

beslut som fattats av klubbens organ samt följa de i § 3 nämnda organisationernas stadgar, 

bestämmelser och beslut.  

Medlem i Ale Golfklubb: får inte till annan överlåta eller upplåta någon rättighet som följer av 

medlemskapet, har inte rätt till del av klubbens behållning eller egendom vid upplösning av klubben, 

har inte rätt till återbetalning av någon del av betald årsavgift vid utträde under året.  

 

13 a § SPELRÄTTIGHET: 

Alla aktiva medlemmar, som erlagt gällande avgift för den medlemskategori som medlemmen tillhör, 

äger rätt att spela på våra banor. Hedersmedlem är befriad från årsavgift. Passiv medlem äger ej rätt 

att spela. 

 

13 b § SPELRÄTTSBEVIS: - Utgår helt då spelrätter och spelrättsbevis avskaffas 

 

Styrelsens utlåtande  

Under årsmötet 23 oktober 2021 blir motionen återremitterad till styrelsen för att säkerställa att 

förslaget enligt motionen inte bryter mot några paragrafer. 

Det finns inga risker i den meningen att klubben skulle kunna bli skyldiga innehavare av spelrättsbevis 

något då klubben inte satte ett värde på dessa. Enligt Thomas Bergman SGF 

Därför godkänner styrelsen att denna motion tas upp igen på årsmötet 22 november 2022 

 

 

  


